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ZAPISNIK 
38. SJEDNICE VMO LUKA 

 
 
38. sjednica VMO Luka održana je 31. kolovoza 2022. (srijeda) s početkom u 17.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO 

 Mladen Pantar, zamjenik predsjednika VMO 

 Daniela Maras Vukušić, članica VMO 

 Joško Vitezica, član VMO 

 Daina Glavočić, članica VMO 

 Miomira Milovanović, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

  
 
Usvajanje Zapisnika sa 37. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Stefan Mataja Mafrici pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

 
1. Sastanak predsjednika MO Luka sa predsjednicima susjednih MO  
2. Prometne izmjene 
3. Komunalna pitanja – Dopisi građana 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD 1 

Na poziv predsjednice VMO Školjić, predsjednik VMO Luka i predsjednica VMO Centar-Sušak 
odazvali su se zajedničkom sastanku te su razmijenili iskustva. Ustanovilo se kako ovi mjesni 
odbori dijele mnogobrojne zajedničke problematike te kako bi u budućnosti mogli nastupati 
zajedno prema problemima koji bi potencijalno mogli biti lakše rješivi zajedničkim snagama. 
Spominjani problemi tiču se uglavnom prometne i komunalne prirode. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 

AD 2 
Predsjednik VMO Luka obavijestio je članove o novo nastaloj situaciji oko izmjena rasporeda 
određenih parkirnih mjesta. Konkretnije, došlo je do izmještanja invalidskih parkirnih mjesta iz 
Wentzelove ulice u Zagrebačku što je imalo za posljedicu dodatno smanjenje broja takozvanih 
„plavih parkirnih mjesta“. Nadalje, predsjednik je iznio opasku kako je MO Luka samo u ovome 
mandatu ostao bez petnaestak „plavih“ parkirnih mjesta što dobar dio stanara dovodi u nešto 
nepovoljniju situaciju.  
Zaključak: 
Predsjednik je predložio da se od mjerodavnih službi zatraži da informacije o prometnoj 
preregulaciji i raznim izmjenama, koji direktno utječu na standard stanara MO Luka, budu 
pravovremeno dostavljene VMO Luka te da ih se uključi i u rasprave po toj temi. 
Vijeće je prijedlog jednoglasno prihvatilo. 
 
AD 3 
Zaprimljen je dopis stanarke Zagrebačke ulice  s molbom da se provjeri kome pripada prijenosni 
wc (toi-toi) koji se nalazi na spoju Zagrebačke i Wentzelove te da ga se izmjesti uz pripadajuće 
gradilište. 
Predsjednik je brzom reakcijom prema gradskim službama postigao da se u samo tri dana sporni 
toi-toi izmjesti na alternativnu lokaciju koja je primjerenija kako se navodi i u dopisu stanarke s 
prirodom problema.  
Zaključak: 
Vijeće je predmetnu informaciju primilo na znanje.  
 
Vijeće je zaprimilo dopis predstavnice stanara Zagrebačke ulice kućni broj 16 u kojem navodi da 
nije odrađeno asfaltiranje prekopa u dijelu Zagrebačke ulice od kućnih brojeva 16 do 21a. 
Predstavnica stanara obratila se mjesnom odboru 23. svibnja sa istom problematikom. Vijeće se 
dopisom obratilo nadležnim službama te je 03. lipnja zaprimljen odgovor da su upoznati s 
problematikom te da je izdat nalog izvođaču radova da se prekop uredi. Po primitku Rješenja za 
prekop od Grada Rijeke postupiti će po uputama rješenja i dovršiti sanaciju. 
Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno odlučilo ponovno preispitati situaciju te tražiti što hitniju sanaciju od 
mjerodavnih službi.  
 
AD 4 
Vijećnica Daina Glavočić predložila je prezentaciju projekta Porto Baroš stanarima MO Luka. 
Zaključak: 
Vijeće se slaže sa prijedlogom. 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

Miomira Milovanović Berić Stefan Mataja Mafrici 
 


